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RA0525 是一种过滤泡棉，专为保护 711 型仿真耳免受灰尘和颗粒物的侵害而设计。产品图片中展示了其安装在 GRAS 711 型仿真耳（不包含在

内）内的样子。

每个 RA0525 套装包含 10 个独立的泡棉衬垫。

GRAS RA0525 泡棉衬垫，适用于
IEC 60318-4 711 型仿真耳，10
PCS
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简介

RA0525 是一款专为 711 型仿真耳设计的 30 PPI（每英寸孔数）过滤泡棉，适用于 GRAS

RA0045、RA0401、RA0402、RA0403、RA0404 等型号。它作为防尘滤芯，可保

护仿真耳内部组件免受空气中颗粒物的污染。所有 GRAS 711 型仿真耳均标配此滤芯。RA0525 作为替换件提供，适用于原装滤芯损坏、堵塞或

遗失时更换使用。

要安装新的 RA0525 泡棉滤芯，请先拆下 711 型仿真耳上连接的任何适配器或配件，确保组装结构与产品图片中所示的配置一致。使用一双镊子，小心取出原

有滤芯并安装替换件。

如果您怀疑耦合器内部存在灰尘污染，可能影响性能，请联系 GRAS 支持团队以获取进一步协助。此外，您也可联系 GRAS 服务部门或当地

GRAS 销售，安排将产品送回 GRAS 丹麦工厂进行检测与维修。
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About GRAS Sound & Vibration
GRAS is a worldwide leader in the sound and vibration industry. We develop and manufacture state-of-the-art measurement microphones and related
equipment for industries where acoustic measuring accuracy and repeatability are of the utmost importance. This includes applications and solutions for
customers within the fields of aerospace, automotive, audiology, consumer electronics and other highly demanding industries. GRAS microphones are
designed to live up to the high quality, durability and accuracy that our customers have come to expect, trust and require.
GRAS Sound & Vibration is represented through subsidiaries and distributors in more than 40 countries and is part of Axiometrix Solutions, a leading test
solutions provider comprised of globally recognized measurement brands. Read more at www.grasacoustics.com
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